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Από το υπ’ αριθ. 7/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 184/99                                                                         
Π ε ρ ί λ η ψ η 

«Τροποποίηση της συστατικής πράξης της 
Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό 
Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια» Δήμου 
Βέροιας» 

 
       Σήμερα 29 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 24-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Γ. Μανακούλης  
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.184/99  
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 186/99  απόφασης  
16. Π. Πιτούλιας αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ.  
17. M. Σουμελίδης Σιδηρόπουλος. 
18. Α. Ταραλάς 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 187/99  απόφασης 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. 
20. Χ. Γεωργιάδης 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 192/99  απόφασης 
21. Β. Γιαννουλάκης προσήλθε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
22. Σ.  Παναγιωτίδης 5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ. 194/99  απόφασης 
23. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Ε. Σοφιανίδης.  
24. Θ.  Σιδηρόπουλος 6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ. 196/99 απόφασης 
25. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης.  
26. Ε. Λευκοπούλου  
27. Ι. Ακριβόπουλος  
28. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
29. Ε. Κουκουρδής  
30. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-3-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:  
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 47111/16-9-1986 απόφαση του Υπουργού 
Εσωτερικών που δημοσιεύθηκε  στο Φ.Ε.Κ. 741/31-10-1986 τ.β' συστήθηκε η 
Δημοτική Επιχείρηση "Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια" ύστερα από 
την αριθ. 243/86 απόφ. του Δ.Σ . Βέροιας. 
 Σύμφωνα με τις παρ. 4 και 9 της παραπάνω υπουργικής απόφασης η διάρκεια 
λειτουργίας της επιχείρησης αυτής είναι δέκα (10) χρόνια από τη δημοσίευση της 
Υπουργικής Απόφασης στην εφημερίδα της Κυβερνήσεως και η διάλυσή της 
επέρχεται: 
α)με  απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου με την απόλυτη πλειοψηφία των μελών 
του και απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών β)όταν λήξει χωρίς να παραταθεί η 
διάρκεια της επιχείρησης και γ) σε περίπτωση πτώχευσης της επιχείρησης. 
 Με την αρ. 552/1996 απόφ. του Δημοτ. Συμβ. τροποποιήθηκε η παρ. 4 της 
συστατικής πράξης (ΦΕΚ 741/Β'/86 της παραπάνω επιχείρησης, σύμφωνα με την 
οποία η διάρκεια της επιχείρησης  γίνεται από δέκα (10) χρόνια σε δεκατρία (13) 
(λήξη 31-10-1999). 
 Το Δ.Σ. της επιχείρησης με την αριθ. 3/1999 απόφασή του ζητάει από το 
Δημοτικό  Συμβούλιο  την έγκριση της παραπάνω απόφασής του δηλ. να παραταθεί η 
διάρκεια της επιχείρησης για δέκα (10) ακόμη χρόνια. 
 Ύστερα από τα παραπάνω και σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρ. 284 του 
Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ) παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 3/99 
απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό 
Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια», με την οποία αυτή προτείνει στο Δημοτικό 
Συμβούλιο την τροπ/ση της συστατικής πράξης της επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Επειδή είναι συναφή τα θέματα 5 & 6 θα τα συζητήσουμε μαζί. 
 Κουρουζίδης :Για το 5ο θέμα. Προτείνεται στο συμβούλιο 10ετή παράταση 
της επιχ/σης. Επίσης στα πλαίσια της προσπάθειας για την ανάπτυξη του τουρισμού 
της περιοχής του Δήμου και την καταπολέμηση της ανεργίας συντάσσεται και η 
επιχείρηση ώστε να προσφέρει αυτά που και οι ιδιώτες μπορούν να προσφέρουν στον 
τομέα αυτό. Αυτό γίνεται με την τροπ/ση της συστατικής πράξης  που προτείνεται με 
την προσθήκη λειτουργίας και εκμετάλλευσης ξενοδοχιακών μονάδων, με την  
κατασκευή πάρκιν, με την εκπαίδευση προσωπικού, με την πρόσληψη νέου δ/ντή και 
με την όλη αυτή φιλοσοφία να είναι η αιχμή του δόρατος στον τομέα του τουρισμού. 
 Το πάρκιν θα είναι 150-200 θέσεων, θα έχει ένα ασανσέρ, ένα χώρο γραφείου, 
θα εξυπηρετεί Ι.Χ. και λεωφορεία, αν είναι  τεχνικά δυνατόν να γίνει αυτό άλλως να 
είναι επί των οδών Ανοίξεως ή Εληάς. 
 Για τις ανακαινίσεις  εσωτερικών και εξωτερικών  χώρων. Προτείνουμε 40 εκ. 
για την κατασκευή και  λειτουργία υπαίθριου πάρκιν, για την ανακαίνιση εσωτερικού 
χώρου 30 εκ. και του εξωτερικού χώρου 30 εκ. Επίσης να ενταχθεί το ξενοδοχείο που 
είναι στο Κάτω Βέρμιο. Το έχει ένας ιδιώτης  και θα το δούμε κατά πόσο αυτό θα 
επιτευχθεί. Πρόθεσή μας είναι η πρόσληψη νέου δ/ντή. Θα πρέπει ν' αναφερθεί ότι 
και οι εργαζόμενοι  συμβάλλουν σ΄αυτή την κατεύθυνση για να γίνουν αυτά 
πραγματικότητα. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Γκαβαϊσές: Γνωρίζετε ότι είναι σ΄εξέλιξη μία έρευνα για ένα συνολικό πάρκιν 
στο χώρο της Εληάς (Από Ι.Ν.Αναργύρων μέχρι Εληά);Τα ποσά των επενδύσεων 



προκύπτουν από κάποιες μελέτες; Από πού θα βρεθούν αυτά τα χρήματα; Εγινε 
μελέτη σκοπιμότητας γι αυτές τις επενδύσεις και  την ανταποδοτικότητα των 
επενδύσεων; Εγινε μελέτη σκοπιμότητας και βιωσιμότητας για το Σέλι; 
 Γεωργιάδης Χ. Ποια είναι τα καθαρά κέρδη της Εληάς; Που στηρίζονται και 
ζητούν αυτές τις επενδύσεις; Υπάρχουν μελέτες; 
 Σκουμπόπουλος :Πως σκέφτεται το ΔΣ της επιχ/σης να λειτουργήσει το 
πάρκιν (με αντίτιμο κλπ); Για τον νέο δ/ντή νομίζω ότι δεν είναι αντικείμενο 
συζήτησης. Για τα άλλα με κάλυψε ο κ. Γκαβαϊσές. 
 Σιδηρόπουλος :Με κάλυψε  πλήρως ο κ. Γκαβαϊσές. 
 Τσαβδαρίδης :Κι εμένα το ίδιο, επίσης υπήρχε προηγούμενα δ/ντής; Αν ναι 
ποιο σκοπό επιδιώκει με την αντικατάστασή του; Αν όχι τι έργο θα επιτελέσει και 
ποια προβλήματα θα λύσει; 
 Κουρουζίδης :Υπάρχει δ/ντής αλλά δεν είναι με πτυχίο όπως ζητάμε από τον 
νέο δ/ντή. Προμελέτες και μελέτες δεν έγιναν γι' αυτές τις επενδύσεις. Εγιναν όμως 
συζητήσεις με μηχανικούς του Δήμου. Δεν έγιναν μελέτες βιωσιμότητας  όπως είπα . 
Ίσως χρειαστεί να επανέλθουμε με κάποια τροπ/ση. Αυτό έγινε για να μπορέσουμε να 
κινηθούμε όσο μπορούμε σύντομα. Ούτε για το Σέλι έγινε καμία μελέτη διότι πρώτα  
πρέπει να συμφωνήσουμε για να το πάρουμε. Την πρόθεσή μας εκφράζουμε τώρα 
στο ΔΣ. Για το πάρκιν που ακούγεται ότι θα γίνει από Εταιρία στους Αγ.Αναργύρους 
αυτό δεν μας εμποδίζει να κινήσουμε  τη  διαδικασία. Ηδη το πρόβλημα της  
στάθμευσης είναι πολύ έντονο στο κέντρο. Η λειτουργία του πάρκιν θα  γίνεται από 
εργαζόμενους της Εληάς και θα είναι με αντίτιμο. Για το από πού θα βρεθούν τα 
χρήματα να σας πω ότι ήδη η επιχ/ση τα τελευταία χρόνια έχει  ένα αποθεματικό των 
50 εκ. (30 εκ. σε χρήμα και 20 εκ. σε εμπορεύματα και οφειλέτες) και αν αυτό δεν 
μας καλύψει θα κάνουμε δανεισμό. 
Aν  αυτά αποφασιστούν σήμερα  θα έρθουν μελέτες σύντομα. Πρόπερσι είχαμε 22 εκ. 
κέρδη, πέρσι  ήταν 20 εκ. και φέτος στα 14 εκ. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Για το 5ο θέμα. Δεν βοηθάει η συζήτηση και των δύο 
θεμάτων μαζί. Συμφωνούμε για την 10ετή παράταση  της επιχ/σης. Το ΔΣ της 
επιχ/σης έκανε λάθος που προτείνει και την επέκταση των δραστηριοτήτων όχι γιατί 
δεν πρέπει αλλά γιατί δεν είναι έτοιμο. Πρώτα έπρεπε να γίνει μελέτη. Αυτό νομίζω 
ότι θ' αποτελεί λόγο απόρριψης της απόφασης από την Δ.Τ.Α. & Δ. Να μην πάρουμε 
απόφαση σ' αυτή την φάση. 
 Για το 6ο θέμα. Θεωρούμε το ποσό των 100 εκ. που είπε ο πρόεδρος είναι 
πολύ μεγάλο για ν' αντέξει η επιχ/ση. Δεν θα καλύπτει τον τύπο η απόφασή μας και 
κυρίως την ουσία. Δεν μπορεί να δημιουργήσουμε άλλη μία προβληματική επιχ/ση. 
Για τον δ/ντή  κακώς μπήκε θέμα. Πρέπει ν' αναγνωρίσουμε την εργασία του νυν 
δ/ντή κι όχι να στέλνουμε μηνύματα ότι θα βρούμε καλύτερο για να κάνει καλύτερα 
τη δουλειά. Αναγνωρίζουμε ότι όλοι οι εργαζόμενοι στο Δήμο και στις επιχ/σεις 
προσέφεραν και προσφέρουν έργο. Από εμάς εξαρτάται να βρούμε τον τρόπο για να 
προσφέρουν παραπάνω. 
 Υστερα απ' αυτά προτείνω την αναβολή του θέματος. Δεν θα είχα αντίρρηση 
όμως σε μία κατ' αρχήν απόφαση για το 6ο θέμα. Και να έρθουν κατόπιν οι μελέτες 
για τα έργα. Αν συμφωνήσουμε σ΄αυτό θ΄αποσύρω την πρόταση για αναβολή. 
 Τσαβδαρίδης: Για το 5ο θέμα, συμφωνώ για την παράταση. Για το 6ο θέμα, με 
μεγάλη προχειρότητα ήρθε για συζήτηση απ΄ότι προέκυψε από τις  διευκρινιστικές  
ερωτήσεις.Αφού γίνουν οι μελέτες οι οποίες θα δείξουν κάποια σκοπιμότητα και 
βιωσιμότητα να έρθει το θέμα προς έγκριση. 
 Προτείνω την αναβολή του θέματος αυτού. 



 Χαμαλής :Είναι επιβεβλημένη η ανάγκη συνέχισης της λειτουργίας της 
επιχ/σης διότι αν λάβουμε υπόψη μας ότι  η γεωργική οικονομία δεν πάει καλά θα 
πρέπει να βάλουμε νέους στόχους. Σαν τέτοιο κάνουμε εμείς την αρχή, κάνοντας μία 
συνεργασία με άλλα τουριστικά κέντρα του ενιαίου Δήμου μας  όπως π.χ. το Σέλι, ο 
Αλιάκμωνας  κ.α. για να κάνουμε πόλο έλξης στους τουρίστες. 
 Το 6ο θέμα δεν πρέπει ν΄αναβληθεί διότι έπρεπε να δημιουργήσουμε νέους 
ΚΑ για να μπορέσει το ΔΣ της επιχ/σης να προχωρήσει προς την κατεύθυνση αυτή. 
Προτείνω στο μέλλον να επεκτείνουμε κι άλλο τις δραστηριότητές μας σε επίπεδο 
νομού. 
 Γκαβαϊσές :Η Εληά είναι από τις πλέον αμφιλεγόμενες επιχ/σεις. Ενώ δεν είχε 
κέρδη, τα τελευταία χρόνια έχει, χωρίς να έχει φτάσει εκεί που της αξίζει. Το πείραμα 
αυτό πρέπει να συνεχιστεί καθώς και οι επενδύσεις. 
 Σαν στόχοι, αυτά που είπε ο πρόεδρος, υιοθετούνται από μένα. Ως ΚΑ δεν 
μπορούν να περάσουν στον προϋπολογισμό. Μπορεί να περάσει ένα κονδύλι για 
μελέτες. Για να έχουν αποτέλεσμα οι μελέτες  πρέπει να γίνουν επιστημονικά. 
 Για το πάρκιν, η όποια παρέμβαση γίνει να είναι ήπια και αναστρέψιμη. Για 
το Σέλι είναι σωστή η κίνηση αφού όμως πρώτα ολοκληρωθούν οι μελέτες 
σκοπιμότητας και βιωσιμότητας. 
 Για το 5ο θέμα συμφωνώ.Για το 6ο συμφωνώ κατ΄αρχήν ή στην ίδρυση ενός 
ΚΑ για τις μελέτες , ειδάλλως ν' αποσυρθεί. 
 Ουρσουζίδης : Για το 5ο θέμα. Για την ανακαίνιση του  εσωτερικού χώρου 
συμφωνώ ύστερα από μία μελέτη. Για την επέκταση των δραστηριοτήτων διαφωνώ 
διότι το δημόσιο απεδείχθει κακός επιχειρηματίας. Υπάρχουν παραδείγματα 
ξενοδοχείων. Συμφωνώ την παράταση της επιχ/σης με τον αρχικό σκοπό της 
επιχ/σης. 
 Για το 6ο θέμα. Δεν συμφωνώ με τη λειτουργία υπόγειου χώρου στάθμευσης. 
Επισκέφθηκα το χώρο  προκειμένου να δω πόσο ήπια είναι μία επέμβαση σ' ένα χώρο 
που είναι χαρακτηρισμένος ως χώρος πρασίνου.Για να συμφωνήσω σ' αυτό θα ήθελα 
την άποψη όλων των συναρμοδίων φορέων. Συμφωνώ για τη δέσμευση χώρου επί 
των οδών Ανοίξεως ή Εληάς για πάρκιν. 
 Σοφιανίδης :Θα ήταν χρήσιμο να έρθει συνολικά το θέμα του τουρισμού. Την 
Εληά δεν μπορούμε να την δούμε ξεκομμένα. 
 Δεν άκουσα  τίποτα για τα κτίρια του Αλσους Παπάγου, στις Σαραντόβρυσες. 
Δεν μπορεί να είναι ξεκομμένα αυτά. Ανάπτυξη τουρισμού δεν είναι η αλλαγή των 
τραπεζομαντήλων κλπ. 
 Συμφωνώ με τον κ. Γκαβαϊσέ. Δεν μπορούμε ν΄αποφασίσουμε χωρίς να 
υπάρχουν μελέτες. Να πάρουμε μία κατ΄αρχήν απόφαση. 
 Πουλασουχίδης :Πριν 3 χρόνια αποφασίσαμε την παράτασή της μέχρι σήμερα 
και με το νέο Δημοτ. Συμβούλιο ν'αποφασίσουμε ύστερα από ένα πείραμα που 
ανέλαβε ο κ. Κουρουζίδης. Ευτυχώς το πείραμα πέτυχε. Ηδη η Εληά παρουσιάζει 
κέρδη που σημαίνει αυτό ότι έχει μέλλον η επιχ/ση. 
 Ο τουρισμός είναι ένας βασικός προσανατολισμός του Δήμου. Ο Δήμος 
απέκτησε πρόσβαση, με τον ενιαίο Δήμο στις ορεινές περιοχές και θα πρέπει 
ν΄αλλάξει ο προσανατολισμός της επιχ/σης. 
 Υποστηρίζω την πρόταση του ΔΣ της επιχ/σης για το 5ο θέμα. Το ΔΣ έκρινε  
ότι έπρεπε να δώσουμε το στίγμα μετά την παράταση της επιχ/σης. Δεν μπορούμε να 
συζητάμε για επενδύσεις τώρα επειδή λήγει η θητεία της. Σήμερα δίνει η επιχ/ση το 
πλαίσιο στο οποίο θα κινηθεί. Την κατ΄αρχήν απόφαση προτείνει και η Εληά. Να 
δώσουμε την ευκαιρία στο ΔΣ της επιχ/σης, να προχωρήσει σ΄αυτές τις αλλαγές και 



να φέρει  στο ΔΣ τις προτάσεις οριστικές για να τις ψηφίσουμε. Αυτή η απόφαση μας 
είναι έγκριση των χειρισμών  του ΔΣ της επιχ/σης. 
 Λελεκάκης :Από  τη στιγμή που   εγκρίνουμε την παράταση είναι αναγκαία 
και η ανακαίνιση  της επιχ/σης όπως κάνουν αρκετά ιδιωτικά κατ/ματα κατά 
περιόδους. Δεν είχαν σχέση  τα 2 θέματα διότι αν δεν εγκρινόταν η παράταση δεν είχε 
λόγο συζήτησης το δεύτερο θέμα. 
 Να δώσουμε παράταση για 10 χρόνια. Τα νούμερα αυτά ας λειτουργήσουν ως 
μπούσουλας για τις μελέτες που πρόκειται να γίνουν. Να γίνει μία έρευνα μήπως η 
επιχ/ση μπορεί να ενταχθεί σε κάποιο αναπτυξιακό πρόγραμμα για την ολοκλήρωση 
των επενδύσεων.Δεν είναι πολλά τα χρήματα για τα 10 χρόνια λειτουργίας της. Η 
απόφαση να είναι κατ΄αρχήν. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος :Μόνο  για παράταση ν' αποφασίσουμε, όχι για την επέκταση 
των δραστηριοτήτων.Για τις επενδύσεις εφόσον διευκρινίστηκε ότι είναι κατ' αρχήν η 
απόφαση, συμφωνούμε με τον όρο ότι δεν θα μπουν καθόλου νούμερα. Προσοχή στο 
πάρκιν διότι εκεί είναι χώρος πρασίνου. 
 Ουρσουζίδης :Δεν συμφωνώ με την επέκταση των δραστηριοτήτων.Ας είναι 
4ετή η παράταση όπως είχε αρχικά ειπωθεί στο ΔΣ της επιχ/σης. 
 Πουλασουχίδης :Δεν χρειάζεται μελέτη για την επέκταση των 
δραστηριοτήτων. Δεν υπάρχει περίπτωση παραπομπής στην επιτροπή του αρ. 18. Αν 
ο δ/ντής κρίνει ότι δεν υπάρχουν οι προϋποθέσεις δεν θα  εγκριθεί η απόφασή μας. 
 Επιμένω ότι θα πρέπει να συμφωνήσουμε στην παράταση της θητείας, στην 
επέκταση των δραστηριοτήτων της είτε όπως προτείνεται είτε τοπικά και για το άλλο 
θέμα πρόκειται για κατ'αρχήν απόφαση, για να φέρει τις μελέτες. 
 Κουρουζίδης :Η δημοτ. επιχ/ση Νάουσας βγάζει κέρδη διότι αξιοποιεί το 
ξενοδοχείο που έχει. Εμείς ακολουθούμε αυτό το παράδειγμα. Ενώ τα άλλα τμήματά 
της έχουν παθητικό. 
 Αν δεν μπορεί να γίνει νόμιμα υπαίθριο πάρκιν δεν θα γίνει. Αν  ναι πρέπει να 
γίνει διότι είναι σημαντικό. Κάνουμε Συνεδριακό Κέντρο, που είναι τα ξενοδοχεία; 
Δεν μένει σήμερα ο τουρίστας στο Σέλι. Γιατί ζητάμε να εγκριθούν τα νούμερα. Ολοι 
οι μελετητές τα ζητούν για να ξέρουν για τι μιλάμε. Θα επανέλθουμε για να γίνει 
συγκεκριμένο το νούμερο. Κατ΄αρχήν ζητάμε. Μην σας προβληματίζουν τα νούμερα. 
Πρέπει όλοι σας να το δείτε θετικά για να μην χάνουμε τον χρόνο. 
 Πρόεδρος :Τα 2 θέματα τα συζητήσαμε μαζί αλλά θα τα ψηφίσουμε χωριστά. 
 Για το 5ο θέμα. Υπάρχει η εισήγηση, η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου που 
λεει ναι στην παράταση και για τυπικούς λόγους να υπάρχει μία μελέτη σκοπιμότητας 
και η πρόταση του κ. Ουρσουζίδη που διαφωνεί για ουσιαστικούς λόγους. 
 Συμφωνούμε για τη 10ετή παράταση; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Πρόεδρος: Για την επέκταση των δραστηριοτήτων. Επί της αντιπροτάσεως 
του κ. Ουρσουζίδη, ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 

Γ. Ουρσουζίδης, Π. Πιτούλιας, Χ. Γεωργιάδης,  
 Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. 
Σκουμπόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Κ. Γκαβαισές, Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. 
Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 



 Πρόεδρος: Ποιοι συνάδελφοι εγκρίνουν την τροπ/ση της συστατικής πράξης 
όπως την εισηγήθηκε ο κ. Κουρουζίδης; 
 Υπέρ της πρότασης ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Βαφείδης, Ν. Χαμαλής, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Σ. Γεωργιάδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 10-3-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. - Την με αριθ. 243/86 προγενέστερη απόφασή του με την οποία συστάθηκε 
Δημοτική Επιχείρηση στο Δήμο Βέροιας με την επωνυμία «Τουριστικό Περίπτερο 
Εληάς και Αναψυκτήρια». 
3. -Την με αρίθ. 47111/16-9-86 απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών (ΦΕΚ 741/Β΄/ 
31-10-86) με την οποία αποφασίστηκε η σύσταση Δημοτικής Επιχείρησης με την 
επωνυμία «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο» στο Δήμο Βέροιας του 
Νομού Ημαθίας. 
4.- Την με αριθ. 552/96 προγενέστερη απόφασή του με την οποία η διάρκεια της 
επιχείρησης αυξήθηκε από 10 σε 13 χρόνια. 
5. - Την υπ’ αριθ. 3/99 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια» του Δήμου Βέροιας. 
6. - Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
7. - Την ανάγκη τροπ/σης της συστατικής πράξης για την παράταση λειτουργίας της 
παραπάνω δημοτικής επιχείρησης και την επέκταση των δραστηριοτήτων της. 
8. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9. - Τις διατάξεις των άρθρων 106, 277 και 284 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 
 

Αποφασίζει 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση της συστατικής πράξης της Δημοτικής Επιχείρησης 
Δήμου Βέροιας με την επωνυμία «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια», 
όπως αυτή εγκρίθηκε με την υπ’ αρίθ. 47111/16-9-96 απόφαση του Υπουργού 
Εσωτερικών (ΦΕΚ 741/Β΄/ 31-10-86), ως εξής:  
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Στην παράγραφο 2 προστίθεται υποπαράγραφος β) η 
οποία έχει ως εξής: 
«β) Η λειτουργία και εκμετάλλευση Δημοτικών ξενοδοχειακών μονάδων στα όρια 
του Δήμου Βέροιας». 
Η υποπαράγραφος β) του ανωτέρω άρθρου αναγράφεται σε γ). 
 Β) Ομόφωνα: Τροποποιεί την παράγραφο 4 ως εξής: 
« 4. Η διάρκεια λειτουργίας της Επιχείρησης είναι Είκοσι Τρία (23) χρόνια και λήγει 
στις 31-10-2009». 
11. Από την απόφαση αυτή δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του προϋπ/σμού του 
Δήμου. 
 Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αριθ. 243/86 προγενέστερη απόφασή του.  
  
  
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  184/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-4-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


